

**PROTOKOLL 2017/04**  
**ROGALAND TRAVFORBUND**  
**STYREMØTE NR 4/17REX'EN, 12. JUNI 2017**

**Tilstede:**

Elin Lode, Ragnhild Tjaum, Charlotte Svendsen, Terje Aareskjold, Ida Beate Vikse,  
Silje Jessen, Lena Høiland, Sølvi Anita Storhaugen (ponni)  
og forbundssekretær Lisa K. Johannessen

Saker til behandling

- S 1-4/17 Gjennomgang og signering av protokoll fra forrige møte.**  
Styrets vedtak: Styreprotokoll nr 3/17 ble godkjent og signert.
- S 2-4/17 Paneldebatt fredag 16.06.17.**  
Styret hadde en kort gjennomgang av gjennomførelsen, Charlotte er ordstyrer på paneldebatten. Lisa order noe å bite i for deltagerne.
- S 3-4/17 Lokal Høstkonferanse**  
Lokal høstkonferanse avholdes i år i Rogaland. Vi avholder konferansen 15. og 16. september i forbindelse med V75 kjøringen på Forus. Charlotte har ordnet foredragsholder, Ståle Lindblad. Han vil holde foredrag fredag kveld, og vi bør også invitere alle proff. Trenerne på dette. Høstkonferansen starter 17.00 fredag og avsluttes med middag 21.00. Lørdag holdes møtet fra 09.00 – 12.00 og avsluttes med lunsj. Lisa booker hotell og snakker med Kari Lise.
- S 4-4-17 Forus Open helgen**  
Forbundet hjelper til med Familiedagen på søndagen. Elin ordner med dyr, Terje ordner bålpanne så det blir salg av pølser og pinnebrød. Ellers er det ponniridning og kjøring, og hoppeslott m.m for barna.
- S 5-4-17 Sauda Tråvlag**  
Lisa kaller inn alle medlemmene til Generalforsamling i laget.
- S 6-4-17 Banebidrag – oppfølging**  
Terje Aareskjold er ny anleggskontrakt. Det skulle vært gjort en gjennomgang på alle anleggene i Rogaland og rapport innsendt innen 31/05. Det er derfor banebidragene ikke har blitt utbetalt. Terje og Lise tar en gjennomgang på dette.

**S 7-4-17 Eventuelt**

Ponniutvalget skal ha sine saker som punkt 2 på sakslisten hvert styremøte. Det ble diskutert rundt ponnilandsleiren som avholdes på Forus 1 og 2. juli. Det ble også snakket om stemningen i ponnigruppa og eventuelt å avholde et møte over sommeren for og oppklare uoverensstemmelser.

Styret gikk gjennom forslaget på løp til Haugaland.


Charlotte etterlyste svar fra DNT på forslaget som er sendt inn om at hester over 200.000 kr ikke trenger å gjennomføre prøveløp for monté.



**Elin Lode**  
Styreleder



**Ida Beate Vikse**  
Nestleder



**Ragnhild Tjaum**  
Styremedlem



**Charlotte Svendsen**  
Styremedlem



**Terje Aareskjold**  
Styremedlem

**Silje Jessen**  
1. Vara

**Lena Høiland**  
2.vara